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Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Leos Allé, den 12. november 2019 kl. 1900 
 
Mødet blev afholdt hos Susanne, Leos Allé 27.  
Fremmødt var: Bente, Peter, Kirsten, Helle, Sanne, Susanne, Orla, Fritz  
 
Mødet afholdt i henhold til udsendte dagsorden.  
 
1. Godkendelse af referatet fra generalforsamlingen. 

 Kontingent; Den nuværende model med frivillig indbetaling af 100,- kr. pr. år fastholdes, 
ligesom der er automatisk medlemskab af foreningen, når man er beboer på vejen. 

 Dato for generalforsamlingen 2020: Bente foreslog, at der afholdes et forberedende møde 
inden generalforsamlingen i februar måned. Fastsat til tirsdag den 25. februar 2020. 
Tidspunktet for generalforsamlingen foreslået til tirsdag den 17. marts 2020 kl. 1900.  

 evt.  Intet at bemærke.  
 
2. Aktuelle forhold på Leos Allé 

 belysningen på vejen: Bente har bemærket, at skærme og lys i de nye lysmaster i august 
blev udskiftet, og at belysningen herefter fungerer meget bedre end før. De fleste andre 
bestyrelsesmedlemmer var enige i denne betragtning.  

 Fliser: Bente har rettet henvendelse til kommunen angående defekte fliser (overkørsel til 
Brorsonvej) i september. Disse var herefter meget hurtigt blevet udskiftede. Der er dog 
ved at opstå problemer med andre fliser.  

 Hjertestarteren: Der blev afholdt et lille arrangement i forbindelse med at hjertestarteren 
blev taget i brug. Henning vil med mellemrum tilse hjertestarterens batteri. 

 Shuttlebus til julearrangementet på Schackenborg: punktet blev drøftet, og der afventes 
herefter, om der vil være anledning til at henvende sig til arrangørerne for shuttlebus- 
ordningen.  

 Huse til salg/solgt: Følgende huse er solgt: nr. 5aA, 18, 48A, 52, 61, 71, 82 og 86. P.t. kun 
nr. 78 til salg.  

 Evt.:  Bente foreslog, at der indkøbes julepynt til træerne i chikanerne. Sanne og Peter vil 
indkøbe egnet julebelysning på foreningens regning og sætte det op.  

 Der er problemer med nogle løst siddende dæksler på vejen. Bente vil henvende sig til 
Kommunen for at få problemet løst.  

 
3. Økonomi og status v. Kirsten 

 Der er tilgået kontingent fra 45 husstande. Kassebeholdning ca. 45.000 kr. 
 
4. Det aflyste arrangement for beboerne Sort Sol v. Helle, samt efterfølgende drøftelse. 

 Helle oplyste, at festudvalget har nedlagt sig selv grundet manglende tilslutning. Der var 
således kun 4 tilmeldinger til Sort Sol-arrangementet.  
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5. Evt.    Intet at bemærke. 
 
På bestyrelsens vegne  
 
Fritz  
 


